

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 11/2025
Aika: 07.05.2025 klo 17.00
Paikka: Päätlao D216, kokoushuone 6 ja Zoom



Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	3
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talous	4
7.1 Talkkarille kirjekuoriin budjetointi	4
8. Uusien jäsenten hyväksyminen	4
9. Rehti-lehti	5
10. Vuosijuhlat	5
11. Tapahtumat	5
11.1 Torisitsien lippuihin budjetointi	6
11.2 Wappubingon palkintojen jälkibudjetointi	6
11.3 Aloitusristeilyyn budjetointi	6
11.4 Pikkujoulujen tilaan budjetointi	6
12. Edunvalvonta	7
13. Kulttuuri	7
14. Ulkosuhteet	7
14.1. Työelämätoiminta	8
15. Tuutorointi	8
15.1. Budjetoidaan fuksipassia varten	8
15.2 Jälkibudjetointi minikumiankkoihin	9
16. Viestintä	9
17. KV-asiat	9
18. META	10
19. Kokouksen päättäminen	10

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.07.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan	Iida Päärnä
Sihteeriksi valitaan	Lilja Paakkanen

Läsnäolijat:

Hallituksen jäsenet:

Iida Päärnä	puheenjohtaja
Emma Salli	
Neme Karjalainen	
Aku Keskipalosaari	
Emma Tihinen	Paikalla Zoomissa
Elsa Tabell	Paikalla Zoomissa
Lilja Paakkanen	sihteeri, Paikalla Zoomissa
Säde Lappalainen	Paikalla Zoomissa

Muut:

Priita Räihä	
Verna Vihervuori	
Rosa Myllysilta	
Ella Pursimo	
Hilda Suutarinen	Paikalla Zoomissa
Elisa Erkkilä	Paikalla Zoomissa

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään seuraavin muutoksin: Lisätään kohdat 15.2 Jätkibudjetointi minikumiankkoihin, 11.3 Aloitusristeilyyn budjetointi ja 11.4 Pikkujoulujen tilaan budjetointi.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Ei tarkastettavia pöytäkirjoja.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

17.4. Mentorointiohjelman päättäjäiset 2024-2025.

17.4. Wappuspinningspektaakkeli, osallistujia noin 15.

18.4. Stock- ja tuutorikuvaukset kuvaajana Reetta Sihto.

22.4. Rehtin taitto valmis, lähtenyt painoon.

22.4. Wappusitsit, osallistujia noin 110 joista reettoreita noin 40.

- 23.4. Osallistuttiin Merkkimarkkinoille ja myynti oli hyvä.
- 24.4. Rehti saapui.
- 25.4. 4. periodin Reettorikahvit, reettoreita paikalla noin 10.
- 29.4. Tuutorit kokousti.
- 29.4. Retokodin tuparit, osallistujia noin 20.
- 30.4. Järjestettiin wappuetkot, osallistujia noin 50.
- 1.5. Rehtin julkkarit.
- 1.5. Järjestettiin reettoreiden wappupiknik osallistujia noin 40.
- 2.5. Kevään viestinnän palautekysely kiinni, vastanneita huimat 5.
- 5.5. Vujutiimi kokousti.
- 6.5. Rehti julkaistu näköisversiona Reettoreiden nettisivuilla.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

7. Talous

Tilillä nyt: 18 946,52 €

Käteiskassassa nyt: 757,40€

Esitys: Keskustellaan talousasioista talousvastaavan johdolla.

Keskustelu: Talousvastaava katsoo budjetteja tarkemmin ennen kesäkokousta.

Taloustilanne hyvä merkkimarkkinoiden ansiosta.

Päätös: Esityksen mukaan.

7.1 Talkkarille kirjekuoriin budjetointi

Esitys: Talousvastaava tarvitsee lisää kirjekuoria Kide.App -haalarimerkkitilausten postittamista varten. Tokmannilla 25 pientä kirjekuorta maksaa 1,99€, ja niitä voisi ostaa reilummin (5 kpl) varastoon, sillä tilauksia tulee tasaisesti. Ehdotan, että budjetoidaan tähän 10€.

Keskustelu: Kirjekuoria hyvä olla varastossa merkkien postittamista varten.

Päätös: Budjetoidaan 10 € kirjekuoria varten.

8. Uusien jäsenten hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään uudet jäsenet.

Keskustelu: Ei uusia jäseniä.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioista päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Rehtillä on kaikki hyvin ja lehti löytyy nyt myös nettisivuilta. Lukekaa kaikki Rehtiä. Julkkarit vappupiknikillä oli toimiva konsepti!

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla vuosijuhliin liittyvistä asioista.

Keskustelu: Hommat edistyy! Sponsseja on saatu jo kivasti – Procom, Kukkakerttuli ja Kaalimato lähtee mukaan, ehkä myös Viesti ja Oikia. Ohjelma kohtuullisen sama kuin edellisillä vujuilla. Ei ehkä pidetä cocktailtilaisuutta, koska kutsuvieraita on niin vähän. Budjetti on vielä aika auki, mutta selkeytyy alkusyksystä.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Wapputapahtumat sujuivat tosi hyvin! Dokumentointia ja pikkujoulujen tilavarausta edistetään kesän aikana.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1 Torisitsien lippuihin budjetointi

Esitys: Torisitseille on varattu alustavasti 30 lippua. Yksi lippu maksaa 7e/kpl. Budjetoidaan lippujen ostoon 210 e.

Keskustelu: Torisitsit tulossa 14.6. ja sinne alustavasti varattu 30 lippua.

Päätös: Budjetoidaan lippujen ostoon 210 €.

11.2 Wappubingon palkintojen jälkibudjetointi

Esitys: Tapsa Emma ei osaa laskea, joten Wappubingon palkintojen jälkibudjetointiin tarvitaan vielä 1€ .

Keskustelu: Wappubingon palkintoihin tarvitaan vielä yksi (1 kpl) euro.

Päätös: Budjetoidaan 1 € Wappubingon palkintoihin.

11.3 Aloitusristeilyyn budjetointi

Esitys: M/S Intti maksaa 690€ mutta toivottavasti saataisiin tähän joku ale esim. someyhteistyöstä. Budjetoidaan nyt kuitenkin sen verran.

Keskustelu: M/S Intti, jolla risteily järjestettiin viime vuonnakin maksaa 690 €. Budjetoidaan koko summa, mutta voidaan yrittää vielä neuvotella someyhteistyötä.

Päätös: Budjetoidaan 690 € aloitusristeilyyn.

11.4 Pikkujoulujen tilaan budjetointi

Esitys: HHB maksaa 570€. Koettiin tila toimivaksi, joten budjetoidaan 600€ pikkujoulujen tilaa varten.

Keskustelu: HHB koettu viime vuodelta toimivaksi, joten halutaan varata ajoissa sama tila myös tälle vuodelle.

Päätös: Budjetoidaan 600 € pikkujoulujen tilaan.

12. Edunvalvonta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista edunvalvontaan liittyvistä asioista edunvalvontavastaavan johdolla.

Keskustelu: Reettorikahvit oli ja meni. Diat löytyvät Vinssistä. Kesällä on tarkoitus aloittaa yhdenvertaisuussuunnitelmaan orientoituminen ja syksyllä käynnistetään homma kunnolla. Edunvalvontavastaava kokousta ahkerasti.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: Retokotiin haluttaisiin syksyllä asentaa Skillalta vuonna 23. vuosijuhlahajaksi saatu TV sekä lukko varaston oveen. Hallituksen päivystys retokodissa ei olisi kovin kätevää, joten UDK:n kanssa keskusteltu avainboksin hankkimisesta. Selvitetty mahdollisuutta hankkia lukkoboksi, johon saisi eri käyttökoodeja, joilla voi seurata edes vähän kuka avainta käyttää. Retokodissa Campustan puolesta perussiivous viikoittain (keittiö, roskien vienti, vessa, pölyt ja lattioiden putsaus) ja Campustalta kuulemma tulossa tilaan jotain siivousvälineitä. TREY myös lupaillut siivousvälineitä aj-tiloihin. Tällä hetkellä retokodin kululaskut menevät "muut" kategoriaan, talousvastaava tekee myös kululaskupalveluun retokodin kuluja varten oman kohdan. Rip-tapahtumien uudistamiseen kerätään tiimi, joka voisi jo kesällä kokoustaa aiheesta. Vip-pesiksestä ollut loppukokous ja ensi vuodeksi on hyvä pohja kassa. Suunnitelmissa on jatkaa tapahtumaa ensi vuonnakin. Ensi vuodeksi suunnitelmissa ottaa Reettoreista joku toinen kulttuurivastaavan kaveriksi järjestämään Vip-pesistä (esim. edunvalvontavastaava).

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Ulkosuhteet

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista ulkosuhdeasioista ulkosuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Mentorointiohjelma on päättynyt ja pyörät pyörivät seuraavaa mentorointiohjelmaa varten. Ulkosuhdevastaavat hakevat sponsoreita ja silläkin saralla hommat etenee. Alumnitoimaripesti kiinnostanut vapun alla, Ingá ja Terhi ovat osoittaneet alustavaa kiinnostusta. Keskustellaan siitä, että alumnitapahtumia voisi järjestää myös Helsingissä. Ulkosuhdevastaavat voivat toimia alumnitoimarin viestinviejänä muulle hallitukselle.

Päätös: Esityksen mukaan.

14.1. Työelämätoiminta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista työelämätoimintaan liittyvistä asioista työelämätoimihenkilön johdolla.

Keskustelu: Työelämäviikko työn alla, vierailujen kohteita on tarkoitus päättää ensi viikolla ja itse viikko luultavasti syys-lokakuussa.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutorinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Pääsykoepäivään toivottaisiin tuutoreita ja hallituslaisia. Fuksitapahtumien suunnittelu etenee, suunnitelmissa kampusvaihto, beerpong ja urheilutapahtuma. Fuksipassit etenevät myös.

Päätös: Esityksen mukaan.

15.1. Budjetoidaan fuksipassia varten

Esitys: Budjetoidaan fuksipassia varten tulostus- ja askartelurahaa. Tulostukseen 5 € + fuksipassiin kartonkia $3,85 \text{ €} \times 2 = 7,7 \text{ €} = 12,7 \text{ €}$. Ehdotetaan että budjetoidaan 15 €.

Keskustelu: Fuksipassien askartelu edessä.

Päätös: Budjetoidaan 15 € fuksipassien askarteluun.

15.2 Jälkibudjetointi minikumiankkoihin

Esitys: Lexicalle annettiin lahjaksi 1kpl minikumiankkoja, mutta niitä jouduttiin ostamaan kokonainen kuuden ankan pussi, sillä yksittäisiä ei myydä. Loput ankat voidaan käyttää fuksien kämppäapproilla. Jälkibudjetoidaan siis 6,95€.

Keskustelu: Hallituslaiset edustivat Lexican aj-tilan avajaisissa. Loput lahjaksi hankituista minikumiankoista voitaisiin hyödyntää fuksien kämppäapproilla.

Päätös: Jälkibudjetoidaan 6,95 € minikumiankkoihin.

16. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista viestintävastaavan johdolla.

Keskustelu: Kevään viestintäkyselyyn vastasi 5 reettoria. Brändiuudistusta, visuja ja TikToken aktiivisuutta keuhuttiin. Tapahtumista toivottiin lisää viestintää Telegramissa. Kesätyökampanjan suunnittelu on alkamassa ja syksyille suunnitteilla graafisen ohjeen koostaminen.

Päätös: Esityksen mukaan.

17. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Alustavien tietojen mukaan syksyille tulossa noin 10 vaihtaria. UDK:lle ja Vostokille ei ole tulossa vaihtareita, joten tapahtumat varmaan yhteistyössä Luupin kanssa. Journalistiikan vaihtarit tulevat jostain syystä Reettoreille, joten Vostokin KV-vastaava lupautunut auttelemaan KV-tuutoroinnissa. Yksi KV-tuutoreista ei ole vielä hankkinut jäsenyyttä.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. META

Vpj kannustaa tekemään kevään hallitushommista jotakin dokumentointia jo nyt, helpottaa hommia vuoden lopussa.

Teostomaksuista tullut sähköpostia, keskustellaan aiheesta.

Kesäkokous 1.7. Klo 17.

Afterit Telakalla ja Otaniemessä.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.32.

Pöytäkirja hyväksytty

1.9.2025

Tampere

Iida Päärnä
Puheenjohtaja

Lilja Paakkanen
Sihteeri